
Årsmelding 2018  

 

2018 har vært et godt år for Valnesfjord idrettslag. Vi kan vise til gode prestasjoner, god 

rekruttering, og en solid økonomi med gode og stabile sponsorer.  

 

I alle idrettslagets grupper gjøres det en stor innsats av foreldre og trener/lagledere (som jo ofte er 

de samme) og rekrutteringen til de forskjellige idrettene ser ut til å være stabil. 

 

Styret har avholdt jevnlige styremøter, og fungerer etter undertegnedes oppfatning godt. Det er 

verdt å nevne at 2018 har vært et spesielt år for økonomien i idrettslaget ettersom vi har fått tilskudd 

fra Sparebank1-fondet til kjøp av ny scooter. I tillegg har midlene etter avslutning av samfunnshuset 

blitt fordelt og idrettslaget fikk en stor del av disse som vil gå til å realisere forskjellige prosjekter i 

idrettslaget.  

 

For 2019 er utfordringen vår å opprettholde en sunn drift på samme nivå som tidligere. Styret har så 

vidt påbegynt arbeidet med ei klubbhåndbok og denne skal ferdigstilles i løpet av det kommende 

året. Målsetningen med dette arbeidet er å tydeliggjøre rutiner og sikre at driften av klubben 

framstår som mere helhetlig.  

 

 

Espen Kaastrup 

Styreleder 


